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УНИВЕРЗИТЕТ У НОВОМ САДУ 
ФИЛОЗОФСКИ ФАКУЛТЕТ 
НОВИ САД 
Број: 01-22/11 
Дана 20. 11. 2024. године 
 

ЗАПИСНИК 

 
са 1 1 . седнице Наставно-научног већа Филозофског факултета, која је одржана 8 . 
новембра 2024. године са почетком у 12 часова у кино-сали Факултета. 
 

Седници председава проф. др Миливој Алановић, декан Факултета.  

Од укупно 44 члана седници присуствују 42 члана Наставно-научног већа. 

Седници присуствују: 
1. др Миливој Алановић 
2. др Дејан Пајић 
3. др Горан Васин 
4. др Јасна Ухларик 
5. др Данијела Прошић Сантовац 
6. др Наташа Милићевић 
7. др Аријана Лубурић Цвијановић 
8. др Каталин Озер 
9. др Мирјана Зарифовић Грковић 
10. др Ђура Харди 
11. др Ненад Нинковић по овлашћењу др Ђорђа Ђурића 
12. др Владимир Гвозден 
13. др Стеван Брадић 
14. др Смиљана Милинков 
15. др Јелена Клеут 
16. др Слађана Зуковић 
17. др Борка Малчић по овлашћењу др Станиславе Марић Јуришин 
18. др Љиљана Михић 
19. др Мaрија Зотовић Костић 
20. др Татјана Ђурин 
21. др Драгана Дробњак 
22. др Марина Пуја Бадеску 
23. др Лаура Спариосу 
24. др Ана Римар Симуновић 
25. др Александар Мудри 
26. др Марија Стефановић 
27. др Јована Шкорић 
28. др Јелена Танасијевић 
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29. др Марина Шимак Спевакова 
30. др Зузана Тирова 
31. др Владан Видицки 
32. др Милена Којић 
33. др Милан Ајџановић 
34. др Гордана Штрбац 
35. др Невена Варница 
36. др Наташа Половина 
37. др Мина Ђикановић 
38. др Невена Јевтић 
39. др Анико Новак 
40. др Харгита Хорват Футо 
41. др Александра Блатешић 
42. др Сања Маричић Месаровић 

 
Представници студената присутни на седници: Ивана Бркљач, Оливера Његован, Михајло 
Вукосављев и Михаило Живковић. 
 
Одсуство оправдали: проф. др Мелина Панаотовић и студент продекан Немања Вујић. 
 
Проф. др Миливој Алановић, декан Факултетa, пре почетка седнице замолио је присутне 
да у знак сећања на преминулу колегиницу Емилију Поповић, студенткињу докторских 
студија на програму Језик и књижевност, и настрадале на железничкој станици у Новом 
Саду, у знак саосећања са њиховом породицама, у вери да ће државни органи утврдити све 
околности које су до несреће довеле, укључујући и све пропусте одговорних, и у нади да 
се више неће десити да здравље и безбедност људи нису на првом месту, минутом ћутања 
устану и одају последњу пошту. 
 
Након одржаног минута ћутања, проф. др Миливој Алановић отворио је седницу и 
констатовао да имамо кворум за рад и предложио да се дневни ред допуни са две молбе, 
сагласност са Одсека за психологију и Предлогом темата за најбоље студентске радове. 
 

У вези са мејлом доц. др Невене Јевтић, који је упутила члановима Наставно-научног већа 
и у којем тражи допуну дневног реда Елаборатом за оснивање Центра за критичко 
мишљење, декан је изнео предлог да се о овоме Веће изјасни на некој наредној седници и 
да је дневни ред ове седнице преобиман, као и да захтева гласање по многим тачкама, те 
сматра да о наведеном предлогу не треба сада расправљати. Након краће дискусије, у којој 
су учествовали проф. др Миливој Алановић, доц. др Мина Ђикановић, проф. др Наташа 
Милићевић, Наставно научно веће са 34 гласа ЗА и 8 уздржаних није прихватило предлог 
да се дневни ред допуни Предлогом елабората за оснивање Центра за критичко мишљење. 
 

Уз допуну тачке 17. Сагласности предложени дневни ред је усвојен. 
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1. Информације декана и продекана 
 
Проф. др Миливој Алановић, декан Факултета, обавестио је присутне о следећем: 

 да су проф. др Снежана Смедеревац и проф. др Горана Раичевић изабранe за 
дописне чланове САНУ, а да је досадашњи дописни члан проф. др Зоран Пауновић 
изабран за редовног члана САНУ, на чему им је честитао; 

 да ће одсеци после седнице Наставно-научног већа добити инфорамције о 
наставницима који на крају школске 2024/2025. године испуњавају услове за 
одлазак у пензију, као и информације о изборима у звање чије процедуре је 
потребно покренути током следеће године; 

 да ће се од 12. до 14.11.2024. године одржати ванредна седница Изборног већа како 
би се завршила процедура избора у звање једне колегинице, јер је Стручно веће за 
друштвене науке одложило давање мишљења док се не отклоне уочене грешке у 
Извештају, а да ће се редовна седница Изборног већа одржати у термину који је 
предвиђен Радним календаром за 2024/2025. годину; 

 да је проф. др Дејан Пајић заједно са Техничком службом обавио визулени преглед 
зграде како би се утврдило да ли постоје неки недостаци који би угорозили 
безбедност лица која у згради бораве и том приликом је замолио одсеке да уколико 
примете било какав недостатак у свом радном простору који може бити извор 
повреда да их пријаве секретару Факукултета; 

 да ће Факултет као наставак сарадње са Универзитетом у Регенсбургу потписати 
меморандум о сарадњи, којим Факултет неће имати финансијских обавеза на име 
те сарадње. 

 
Проф. др Данијела Прошић-Сантовац, продеканица за наставу, обавестила је присутне о 
следећем: 
 

 да ће се Дан отворених врата одржати 16.11.2024. године; 
 да је у току анализа броја студената по изборним предметима; 
 да запослени након завршетка наставе треба да искључе пројекторе, угасе светло у 

учионици, затворе прозоре и закључају врата. 
 
Проф. др Дејан Пајић, продекан за финансијско-организационе послове, обавестио је 
присутне о следећем: 
 

 да контрола рада Факултета од стране Државне ревизорске институције и даље 
траје; 

 да постоје информације да ће одложити увођење високошколских установа у 
систему СПИРИ; 

 да ће Факултет након завршеног поступка ревизије размотрити могућност обрачуна 
преко норме часова за наставнике и сараднике; 

 да Факултет предузима активности да обезбеди уштеду сопствених средстава кроз 
поступке јавних набавки и у преговорима са извођачима радова; 

 да је у припреми електронски сервис за предају молби за одсуства и сагласности; 
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 да је у току тестирање апликације за путне трошкове, односно за достављање 
рачуна којима ће се документовати настали трошкови превоза за запослене који ове 
трошкове добијају у готовини. Уз прилагање рачуна за покриће ових трошкова 
обезбедила би се уштеда за износ пореза који Факултет треба да плати јер не 
поседује рачуне којима се трошкови правдају. Након краће дискусије у којој су 
учествовали доц. др Мина Ђикановић, проф. др Миливој Алановић, проф. др 
Наташа Милићевић, проф. др Дејан Пајић, проф. др Данијела Прошић-Сантовац, 
закључено је да се не мења начин исплате путних трошкова који је утврђен 
Правилником о обрачуну зарада, накнада и других примања на Факултету, већ се 
кроз достављање рачуна смањују укупни трошкови које Факултет има на име 
исплате превоза. 

 
Проф. др Јасна Ухларик, продеканица за послове акредитације, самовредновања и 
праћења квалитета рада Факултета, обавестила је присутне да ће од почетка следеће 
године бити покренута процедура измена и допуна студијских програма, али само 
неопходних измена, највише до 30%. Реч је о изменама које односе и на промену 
задужења наставника, ажурирање литературе и додавање изборних предмета. 
 
 

2. Усвајање записника са 9. седнице Наставно-научног већа  
 

Мирјана Галоња прочитала је примедбу на 3. тачку предложеног записника, коју је пре 
почетка седнице доставила проф. др Смиљана Милинков: Ја сам рекла да ћу бити 
уздржана у гласању за нови сазив ННВ због предложених студената који нису изабрани 
на легитиман начин. 

Као пример колико други студенти немају поверења у њих навела сам да су се током 
спровођења едукације о проблему СУУ жалили што су студент продекан и председник 
Студентског парламента чланови факултетског Тима за подршку жртвама сексуалног 
узнемиравања и уцењивања. Поставила сам питање како да на Факултету обезбедимо 
атмосферу сигурности и поверења када студенти немају поверење у оне који би требало 
да их представљају. 

Проф. др Наташа Милићевић такође је достaвила примeдбу на 3. тачку предложеног 
записника и моли да се у записнику наведе да је она против јер нема легитимних 
представника студента међу члановима Наставно-научног већа. 
 
Уз наведене примедбе записник са 9. седнице Наставно-научног већа усвојен је 
једногласно. 
 
3. Усвајање записника са 10. седнице Наставно-научног већа  
 
Записник са 10. седнице Наставно-научног већа усвојен је једногласно. 
 
4. Избор члана Савета Универзитета у Новом Саду 
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Проф. др Миливој Алановић, декан Факултета, обавестио је присутне да због одласка 
проф. др Јасмине Грковић-Мејџор у пензију Факултет треба да избере новог представника 
за члана Савета Универзитета у Новом Саду. 
У складу са наведеним предложио је да се за члана Савета Универзитета у Новом Саду са 
нашег факултета изабере проф. др Гордана Штасни. 
 
Будући да је Статутом Универзитета прописано да се спроведе тајно гласање, формирана 
је Комисија за спровођење гласања, у саставу: 
проф. др Милан Ајџановић 
проф. др Ненад Нинковић 
доц. др Јована Шкорић 
 
Након спроведеног гласања Комисија је саопштила резултате: 
 

ЗАПИСНИК 
о гласању за избор чланова Савета Универзитета у Новом Саду 

 
 
Комисија у саставу: 

1. Проф. др Милан Ајџановић 
2. Проф. др Ненад Нинковић 
3. Доц. др Јована Шкорић 

 
спровела је дана 8.11.2024. године године гласање за избор члана Савета УНС 
 
Наставно-научно веће има 44 члана 
 
Присутна су 42 члана 
 
Гласање је почело у 13:20 
 
Гласање је завршено  у 13:45 
 
Број наставника који је гласао: 42 
 
Број листића у кутији:42 
 
Број важећих листића: 39 
 
Број неважићих листића: 3 
 
Број неупотребљених листића: 2 
 
Резултат гласања: 
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Проф. др Гордана Штасни: 38 за, 1 уздржан. 
 
Наставно-научно веће изабрало је проф. др Гордану Штасни за чланицу Савета 
Универзитета у Новом Саду. 
 
5. Избор члана Савета Филозофског факултета у Новом Саду 
 
Проф. др Миливој Алановић, декан Факултета, обавестио је пристуне да је проф. др 
Марија Стефановић поднела оставку на чланство у Савету Факултета јер је изабрана за 
шефа Одсека за славистику. 
 
Том приликом их је обавестио да Статутом Факултета није прописан начин избора једног 
члана у случају оставке или разрешења, те да је у правно мишљење да се у наведеној 
ситуацији примени аналогија са избором чланова Савета приликом конституисања. 
Наставно-научно веће Филозофског факултета прихватило је предлог декана Факултета 
(41 за, 1 против). 
 
Такође, проф. др Миливој Алановић, декан Факултета, предложио је да, будући да имамо 
само 1 упражњено место у Савету, кандидате предложе само одсеци који немају 
представнике у Савету Факултета, и то само по једног, као и да укупан број кандидата на 
листи за избор члана Савета Факултета буде највише 3. 
 
Након краће расправе у којој су учествовали проф. др Слађана Зуковић, проф. др Љиљана 
Михић, проф. др Миливој Алановић, проф. др Наташа Милићевић, Наставно-научно веће 
прихватило је предлог декана Факултета – 36 за, 4 против и 2 уздржана. 
 
Проф. др Слађана Зуковић предложила је доц. др Стефана Никовића за члана Савета 
Факултета. 
Проф. др Љиљана Михић предложила је проф. др Јелицу Петровић за члана Савета 
Факултета. 
Проф. др Каталин Озер предложила је проф. др Милицу Пасулу за члана Савета 
Факултета. 
 
Наставно-научно веће (37 гласова за, 3 против и 2 уздржана) прихватило је ове предлоге. 
За чланове Комисије за спровођење гласања изабрани су: 
 
проф. др Милан Ајџановић 
проф. др Ненад Нинковић 
доц. др Јована Шкорић 
 
Након спроведеног гласања Комисија је саопштила резултате гласања:  
 

ЗАПИСНИК 
о гласању за избор члана Савета Филозофског факултета у Новом Саду 
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Комисија у саставу: 

1. проф. др Милан Ајџановић 
2. проф. др Ненад Нинковић 
3. доц. др Јована Шкорић 

 
спровела је дана 8.11.2024. године гласање за избор члана Савета 
 
Наставно-научно веће има 44 члана 
 
Присутна су 42 члана 
 
Гласање је почело у 13:20 
 
Гласање је завршено  у 13:45 
 
Број наставника који је гласао: 42 
 
Број листића у кутији: 42 
 
Број важећих листића: 39 
 
Број неважићих листића: 3 
 
Број неупотребљених листића: 2 
 
Резултат гласања: 
 

1. др Стефан Нинковић 11 
2. др Милица Пасула 7 
3. др Јелица Петровић 21 

 
Комисија је констатовала да ниједн кандидат није добио потребну већину и да ће се 
организовати други круг гласања са два кандидата са највећим бројем освојених гласова, а 
то су: др Стефан Нинковић и др Јелица Петровић. 
 
Након спроведног другог круга гласања Комисија је саопштила резултате гласања: 
 

ЗАПИСНИК 
о гласању за избор члана Савета Филозофског факултета у Новом Саду 

 
 
Комисија у саставу: 

1. проф. др Милан Ајџановић 
2. проф. др Ненад Нинковић 
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3. доц. др Јована Шкорић 
 
спровела је дана 8.11.2024. године гласање за избор члана Савета 
 
Наставно-научно веће има 44 члана 
 
Присутна су 42 члана 
 
Гласање је почело у 14:05 
 
Гласање је завршено у 14:15 
 
Број наставника који је гласао: 42 
 
Број листића у кутији: 42 
 
Број важећих листића: 40 
 
Број неважићих листића: 2 
 
Број неупотребљених листића: 2 
 
Резултат гласања: 
 

1. др Стефан Нинковић 10 
2. др Јелица Петровић 30 

 
За члана Савета Факултета изабрана је проф. др Јелица Петровић. 
 
6. Именовање проф. др Сање Париповић Крчмар за координатора ДАС Језик и 
књижевност 
 
Наставно-научно веће је једногласно именовало проф. др Сању Париповић Крчмар за 
координаторку програма ДАС Језик и књижевност. 
 
7. Именовање чланова Комисије за обезбеђење квалитета Филозофског факултета 2024–
2027. године 
 
За чланове Комисије за обезбеђење квалитета Филозофског факултета Наставно-научно 
веће је једногласно именовало:  
 
1. проф. др Јасну Ухларик, продеканицу за послове акредитације, самовредновања и 
праћење квалитета рада Факултета 
2. проф. др Данијелу Прошић-Сантовац, продеканицу за наставу 
3. проф. др Олгу Панић Кавгић 
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4. проф. др Станка Влашког 
5. проф. др Ану Макишову 
6. проф. др Марицу Шљукић 
7. проф. др Харгиту Хорват Футо 
8. доц. др Мирослава Павловића 
9. доц. др Илију Миловановића 
10. доц. др Стефана Нинковића 
11. Мирјану Галоњу, секретарку Факултета 
12. Жељку Несторовић Токош, координаторку Службе за студенстка питања 
13. Немању Вујића, студента продекана 
14. Оливеру Његован, председницу Студентског парламента 
15. Душана Чурића, потпредседника Студентског парламента 
 
8. Именовање чланова Етичке комисије за мандатни период 2024–2027. године 
 
За чланове Етичке комисије предлажу се: проф. др Момир Самарџић, проф. др Јована 
Чикић, проф. др Биљана Радић Бојанић, проф. др Станко Влашки, доц. др Борка Малчић, 
научна сарадница др Милица Лазић, научни сарадник др Милан Громовић, др Љиљана 
Ћук и студент продекан Немања Вујић.  
 
Након краће дискусије у којој су учествовали доц. др Мина Ђикановић, проф. др Наташа 
Милићевић, проф. др Јелена Клеут и декан проф. др Миливој Алановић одлучено је да се 
ова тачка дневног реда одлаже, те да ће се о њој одлучити на састанку Колегијума, који ће 
се одржати 12.11.2024. године. 
 
9. Именовање чланова стручних већа на Универзитету у Новом Саду за мандатни период 
2024–2027. године  
 
Наставно-научно веће је једногласно именовало чланова стручних већа на Универзитету у 
Новом Саду за мандатни период 2024–2027. године 
 
Стручно веће за хуманистичке науке 
 
Одсек за англистику 
Проф. др Наташа Миливојевић 
 
Одсек за италијанске и ибероамеричке студије 
Проф. др Сања Маричић-Месаровић 
 
Одсек за историју 
Проф. др Ифигенија Радуловић 
 
Одсек за компаративну књижевност 
Проф. др Гордана Покрајац 
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Одсек за медијске студије 
Проф. др Дејан Пралица 
 
Одсек за романистику 
Проф. др Диана Поповић 
 
Одсек за румунистику 
Проф. др Лаура Спариосу 
 
Одсек за славистику 
Проф. др Драгана Поповић 
 
Одсек за словакистику 
Проф. др Адам Светлик 
 
Одсек за српски језик и лингвистику 
Проф. др Милан Ајџановић 
 
Одсек за српску књижевност 
Проф. др Сања Париповић-Крчмар 
 
Одсек за хунгарологију 
Проф. др Чила Уташи 
 
Стручно веће за друштвене науке 
 
Одсек за педагогију 
Проф. др Слађана Зуковић и проф. др Јована Милутиновић 
 
Одсек за психологију 
Проф. др Јасмина Пекић 
 
Одсек за социјални рад 
Проф. др Марко Шкорић 
 
Одсек за социологију 
Проф. др Срђан Шљукић 
 
Одсек за филозофију 
Проф. др Станко Влашки 
 
10. Доношење одлуке о укључивању младих истраживача у рад по 8. позиву 
Министарства науке 
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Декан Факултета проф. др Миливој Алановић обавестио је пристуне чланове да одсеци 
треба да доставе предлог у коме ће детаљно образложити да ли на одсеку постоји потреба 
за ангажовање младих истраживача. 
 
Проф. др Љиљана Михић је подржала предлог проф. др Миливоја Алановића и нагласила 
да је број доктораната све мањи из године у годину. 
 
11. Усвајање извештаја о оцени докторских дисертација (докторске студије)  
 
Историја 
Наставно-научно веће је једногласно усвојило Извештај о оцени докторске дисертације 
кандидаткиње Сандре Лукић под насловом Приватни живот Срба у Босни и 
Херцеговини у периоду аустроугарске управе (1878-1918). После давања сагласности 
Сената Универзитета на усвојени Извештај, кандидаткиња може приступити одбрани 
докторске дисертације. Дан одбране докторске дисертације одређује декан, у договору са 
Комисијом и кандидатом. 
 
12. Именовање комисија за оцену и одбрану докторских дисертација (докторске студије)  

Језик и књижевност 
Наставно-научно веће једногласно је именовало комисију за оцену и одбрану докторске 
дисертације кандидаткиње Виолете Митровић, под насловом Тема породице у Златном 
руну Борислава Пекића, у саставу: др Небојша Лазић, редовни професор за ужу научну 
област Историја српске књижевности – српска књижевност 20. века, Филозофски 
факултет, Косовска Митровица, председник комисије, др Јелена Марићевић Балаћ, 
доценткиња за ужу научну област Српска и јужнословенске књижевности са теоријом 
књижевности, Филозофски факултет, Нови Сад, др Слободан Владушић, редовни 
професор за ужу научну област Српска и јужнословенске књижевности са теоријом 
књижевности, Филозофски факултет, Нови Сад, ментор. 
 
13. Усвајање извештаја о оцени подобности кандидата, теме и ментора за израду 
докторских дисертација (докторске студије) 
 
Историја 
Наставно-научно веће је једногласно усвојило Извештај о оцени подобности кандидата, 
теме и ментора за израду докторске дисертације кандидата Бојана Крунића, под 
насловом Херцеговина у другој половини XV вијека и предлаже Сенату Универзитета да 
дâ сагласност на усвојени Извештај, а кандидату одобри предложену тему. 
 
Интердисциплинарне докторске студије у пољу друштвено-хуманистичких наука 
Наставно-научно веће је једногласно усвојило Извештај о оцени подобности кандидата, 
теме и ментора за израду докторске дисертације кандидаткиње Драге Гајић под насловом 
Комуникација за развој као начин борбе против родно заснованог насиља: анализа 
дигиталне дипломатије у Републици Србији и Босни и Херцеговини и предлаже Сенату 
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Универзитета да дâ сагласност на усвојени Извештај, а кандидату одобри предложену 
тему. 
 
Језик и књижевност 
Наставно-научно веће је једногласно усвојило Извештај о оцени подобности кандидата, 
теме и ментора за израду докторске дисертације кандидаткиње Љиљане Птицине под 
насловом Концептуалне метафоре у одабраним прозним делима Борислава Пекића и 
Мирка Ковача и предлаже Сенату Универзитета да дâ сагласност на усвојени Извештај, а 
кандидату одобри предложену тему. 
 
14. Именовање комисије за оцену подобности, кандидата, теме и ментора за израду 
докторских дисертација (докторске студије) 
 
Језик и књижевност 
Наставно-научно веће једногласно је именовало комисију за оцену подобности теме, 
кандидата и ментора за израду докторске дисертације кандидата Миклоша Фехера, под 
насловом Posztháborús traumairodalom a Balkáni-régió prózairodalmában (Књижевност 
послератне трауме у прозној књижевности Балкана), Комисија: др Ева Толди, редовна 
професорка за ужу научну област Мађарска књижевност са компаратистиком и теоријом 
књижевности, Филозофски факултет, Нови Сад, председница комисије, др Анико Новак, 
доценткиња за ужу научну област Мађарска књижевност са компаратистиком и теоријом 
књижевности, Филозофски факултет, Нови Сад, др Марко Чудић, редовни професор за 
ужу научну област Хунгарологија, Филолошки факултет, Београд, др Ана Генц, ванредна 
професорка за ужу научну област Психологија, Филозофски факултет, Нови Сад, др Чила 
Уташи, ванредна професорка за ужу научну област Мађарска књижевност са 
компаратистиком и теоријом књижевности, Филозофски факултет, Нови Сад, менторка. 
 
Интердисциплинарне докторске студије у пољу друштвено-хуманистичких наука 
Наставно-научно веће једногласно је именовало комисију за оцену подобности теме, 
кандидата и ментора за израду докторске дисертације кандидата Стефана Вилотића, под 
насловом Музејско искуство адолесцената у Србији на примеру средњошколаца из 
Јужнобачког и Рашког округа, у саставу: др Јована Милутиновић, редовна професорка за 
ужу научну област Педагогија, Филозофски факултет, Нови Сад, председница комисије, 
др Ивана Спасић, редовна професорка за ужу научну област Социологија, Филозофски 
факултет, Београд, др Ивана Живаљевић, доценткиња за ужу научну област Археологија, 
Филозофски факултет, Нови Сад, др Јелена Клеут, ванредна професорка за ужу научну 
област Комуникологија, Филозофски факултет, Нови Сад, менторка. 
 
15. Именовање комисије за стицање научног звања – виши научни сарадник 
 
Наставно-научно веће једногласно је именовало комисију за стицање научног звања – 
виши научни сарадник за кандидаткињу др Милицу Лазић, научну сарадницу, у саставу: 
др Вељко Јовановић, редовни професор за ужу научну област Психологија, Филозофски 
факултет, Нови Сад, председник Комисије, др Јелена Шакотић-Курбалија, редовна 
професорка за ужу научну област Психологија, Филозофски факултет, Нови Сад, др Весна 
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Гаврилов-Јерковић, редовна професорка за ужу научну област Психологија, Филозофски 
факултет, Нови Сад, др Каја Дамњановић, ванредна професорка за ужу научну област 
Психологија, Филозофски факултет, Београд. 
 
16. Именовање комисије за стицање истраживачког звања – истраживач сарадник 
 
Наставно-научно веће једногласно је именовало комисију за стицање истраживачког 
звања – истаживач сарадник за кандидаткињу Сару Матин у саставу: др Соња 
Веселиновић, ванредна професорка за ужу научну област Светска и компаративна 
књижевност са теоријом књижевности, Филозофски факултет, Нови Сад, председница 
комисије, др Стеван Брадић, ванредни професор за ужу научну област Светска и 
компаративна књижевност са теоријом књижевности, Филозофски факултет, Нови Сад, др 
Кристина Стевановић, доценткиња за ужу научну област Светска и компаративна 
књижевност са теоријом књижевности, Филозофски факултет, Нови Сад. 
 
Наставно-научно веће једногласно је именовало комисију за стицање истраживачког 
звања – истаживач сарадник за кандидаткињу Јовану Тодоровић, у саставу: проф. др 
Сања Париповић Крчмар, редовна професорка за ужу научну област Српска и 
јужнословенске књижевности са теоријом књижевности, председница комисије, др 
Милош Јоцић, доцент за ужу научну област Српска и јужнословенске књижевности са 
теоријом књижевности, др Јелена Марићевић Балаћ, доценткиња за ужу научну област 
Српска и јужнословенске књижевности са теоријом књижевности. 
 
17. Сагласности 
 
Одсек за англистику 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Сабине Халупке-
Решетар и дало сагласност да досадашња електронска публикација Studies in Language 
and Mind убудуће излази као електронски часопис Филозофског факултета. Уређивачки 
одбор чине др Силвија Мартинез Фереиро, Универзитет у Ла Коруњи, Шпанија, др 
Душица Филиповић-Ђурђевић, Филозофски факултет, Београд, др Мирјана Мирић, 
САНУ, Београд, др Срђан Попов, Универзитет у Гронингену, Холандија, др Кристина 
Манилиду, Универзитет у Љубљани, Словенија, др Сечкин Арслан, Универзитет Азурне 
обале, Ница, Француска, др Ана Матић Шкорић, Универзитет у Загребу, Хрватска, др 
Нина Илић,  Филозофски факултет, Нови Сад, Србија. Уредница часописа биће проф. др 
Сабина Халупка-Решетар. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Аријане Лубурић-
Цвијановић и дало сагласност за организовање једнодневне промотивне радионице 
Graphic Novel: Art and/or Entertainment? Радионица је намењена ученицима средњих 
школа, заинтересовани ученици радионицу би похађали заједно са студентима 4. године 
ОАС Енглеског језика и књижевности. Поред професорке Лубурић-Цвијановић радионицу 
би водиле проф. др Бојана Вујин, проф. др Викторија Кромбхолц и асистенткиња др 
Слађана Стаменковић. Предвиђен број учесника је 20, а радионица би се одржала 9. 
фебруара 2025. године.  
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Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Сабине Халупке-
Решетар и дало сагласност за одржавање 5. Међународне школе психолингвистике, 
неуролингвистике и клиничке лилнгвистике (5th International School in 
Psycholinguistics, Neurolinguistics and Clinical Linguistics) од 7. до 11. априла 2025. 
године, као и за одржавање 12. издања скупа Psycholinguistic, Neurolinguistic and Clinical 
Linguistic Research (PNCLR).  
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Гордане Лалић-Крстин 
и дало сагласност за организовање догађаја у циљу обележавања глобалне кампање 16 
дана активизма против насиља према женама, од 25. новембра до 10. децембра 2024. 
године, а као део активности на спровођењу Плана за постизање родне равноправности на 
ФФУНС 2022–2027: 

 3. децембра 2024. године панел дискусија на тему Како унапредити деловање 
институција у случајевима породичног насиља, учесници: Оливера Пејак Прокеш, 
судија Апелационог суда у Новом Саду и једна од оснивачица Женског 
правосудног центра, др Нада Падејски Шекеровић, доценткиња на Факултету за 
спорт и психологију Тимс и дугогодишња руководитељка Сигурне женске куће у 
Новом Саду, др Снежана Прелевић Плавшић, доценткиња на Високој школи за 
пословну економију и предузетништво, др Косана Бекер, директорка FemPlatz-a, 
Тамара Сријемац, модераторка, новинарка; 

 9. децембра 2024. године предавање проф. др Марије Валер Олеје, Универзитет 
Комплутенсе, Мадрид, Шпанија тема предавања биће Насиље према женама у 
шпанској књижевности. Разговор са професорком водиће проф. др Бојана 
Ковачевић-Петровић; 

 од 25. до 10. децембра 2024. године одржаће се радионица за студенте на тему 
Зашто борба против насиља према женама помаже мушкарцима? Радионицу 
ће држати Милош Ђајић, самостални стручни сарадник са Академије уметностиу 
Новом Саду и оснивач организације Не посматрај. Реагуј! Термин одржавања 
радионице биће накнадно утврђен. 

 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Аријане Лубурић-
Цвијановић и дало сагласност да уместо др Роберте Мајерхофер, Универзитет у Грацу, 
Аустрија чланица Уређивачког одбора тематског зборника Narratives of Disease in 
Literature and Culture буде др Ева Бауер, Универзитет у Грацу, Аустрија. 
 
Одсек за италијанске и ибероамеричке студије 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу доц. др Иване Георгијев и дало 
сагласност за учешће на скупу SEGUNDA EDICIÓN DEL COLOQUIO INTERNACIONAL 
„ESTUDIOS ROMÁNICOS Y BALCÁNICOS“ (EN HONOR AL CENTENARIO DEL 
NACIMIENTO DE BOŽIDAR NASTEV). Скуп ће се одржати у Скопљу, Северна 
Македонија. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Бојане Ковачевић-
Петровић и дало сагласност да Његова екселенција Хуан Хосе Санс Апараси, амбасадор 
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Шпаније у Републици Србији, последње недеље новембра 2024. године одржи предавање. 
Оквирна тема је Свет дипломатије. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Бојане Ковачевић-
Петровић и дало сагласност да 14. новембра 2024. године одржи предавање на тему 
Латиноамерички писци као врсни преводиоци (Los escritores latinoamericanos como 
traductores por excelencia) на Универзитету Ла Сапијенца у Риму. Том приликом 
професорка би представила и 58. Међународни конгрес американиста ICA2025, који ће 
бити одржан на Универзитету у Новом Саду идуће године. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Александре Блатешић 
и дало сагласност за учешће на међународној конференцији, COSTLANG24: Political and 
Social Dimensions of Foreign Language Teaching in Europe – The Social Construction of 
Strong and Weak Languages, која ће се одржати од 13. до 15. децембра 2024. године при 
Универзитету Аристотел у Солуну. 
 
Одсек за историју 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Ненада Нинковића и 
дало сагласност за потписивање споразума о сарадњи са Градским музејом у Бечеју ради 
реализације стручне праксе студената. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу доц. др Иване Живаљевић и др 
Марије Марић и дало сагласност за учешће у националној Манифестацији Година 
археологије 2025 и сагласност за потписивање Протокола о пословној-техничкој сарадњи 
на реализацији Манифестације између Српског археолошког друштва и ФФУНС. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Бориса Стојковског, 
координатора Центра за историјска истраживања, и дало сагласност да ФФУНС, 
Одсек и Центар заједно са Центром за црквене студије из Ниша и Међународним центром 
за православне студије из Ниша буду суорганизатори међународног научног скупа Од 
Раса до Никеје, који би се у мају 2025. године одржао у Нишу и Новом Пазару. Чланови 
Организационог одбора скупа били би: проф. др Борис Стојковски, председник 
програмског одбора скупа, проф. др Ђура Харди и проф. др Горан Васин. ФФУНС неће 
имати финансијских обавеза. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Ненада Нинковића и 
дало сагласност да проф. др Бошко Бранковић, Филозофски факултет, Бања Лука, 26. 
новембра 2024. године одржи предавање под насловом Путевима писмености Срба у 
Босни.  
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Горана Васина и дало 
сагласност да Pieter M. Judson, Европски уневерзитетски институт, Фиренца, Италија, 8. 
новембра 2024. године одржи предавање The Habsburg Monarchy. 
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Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Мирослава Павловића 
и дало сагласност да др Огњен Крешић, виши научни сарадник Балканолошког 
института САНУ, одржи предавање на тему Административни и правни оквир 
функционисања религијских заједница на османском Балкану (16–18) век. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Владана Гавриловића 
и дало сагласност да се током новембра 2024. године одржи округли сто на тему 
Хабзбурзи – Балкан: аустријске теме у Србији 1683–1918. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Светозара Бошкова, 
доц. др Александре Смирнов-Бркић и доц. др Паулине Човић  и дало сагласност за 
учешће на конкурсу Завода за унапређење образовања и васпитања за одобравање 
програма сталног стручног усавршавања наставника, васпитача и стручних сарадника за 
школску 2025/26, 2026/27. и 2027/28. годину са темом Контроверзне теме у настави 
историје – нови приступи. 
 
Одсек за компаративну књижевност 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Одсека и дало сагласност за 
потписивање споразума са Културном станицом Свилара и Европском кућом Нови Сад 
ради реализације стручне праксе студената. 
 
Одсек за медијске студије 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Дејана Пралице и дало 
сагласност да се 21. новембра 2024. године одржи трибина Будућност професије у 
традиционалним медијима. Учесници трибине би били Леа Радловачки, Дневник, Весна 
Јањош, РТВ, Радио Нови Сад 1 и Милан Коџо, ТВ Канал 9, а трибину ће водити Борис 
Којчиновић, студент 4. године ОАС Комуникологија и односи са јавношћу. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Смиљане Милинков и 
дало сагласност да представнице Креативно-афирмативне организације Парнас одрже 
радионицу на тему медијске репрезентације особа са инвалидитетом Ухвати филм – 
пусти предрасуде. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Смиљане Милинков и 
дало сагласност да код Фондације „Ханс Зајдел“, Амбасаде Сједињених Америчких 
Држава, Амбасаде Краљевине Холандије и мисије ОЕБС конкурише за средства за 
организовање и одржавање међународног фестивала студентских радова On the record. 
Фестивал се одржава у оквиру обележавања 20 година Одсека од 23. до 25. маја 2025. 
године. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Јелене Клеут и дало 
сагласност да 10. и 17. децембра 2024. године (онлајн) и од 7. до 14. јануара 2025. године 
одржи предавање као гостујући професор на предмету Јавна сфера и моћ на Факултет 
друштвених наука у Љубљани, Словенија. 
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Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу асистенткиње Сање Кљајић и 
дало сагласност за гостовање представнице немачког јавног сервиса Дојче веле Дарије 
Грудић, у оквиру предмета Медији и међународни односи 20. новембра 2024. године. 
Приликом гостовања биће представљен пројекат German News Service, чији је циљ да 
пружи поуздан извор вести и информације о Немачкој и Европи из немачке перспективе. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу асистенткиње Сање Кљајић и 
дало сагласност за реализацију теренских вежби за студенте друге године Журналистике 
на предмету Медији и међународни односи у Скупштини Војводине на презентацији 
Извештаја о напретку Европске комисије. 
 
Одсек за педагогију 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу доц. др Борке Малчић, 
координаторке Педагошког центра, и дало сагласност за организацију и реализацију 
стручног скупа под називом Суочавање са изазовима (не)дисциплине у школи. Стручни 
скуп ће се одржати 16. маја 2025. године. Излагачи на скупу биће: проф. др Зорица 
Шаљић, Одељење за педагогију и андрагогију, Филозофски факултет, Београд, др Лела 
Вуковић, ТШ „Павле Савић“, Нови Сад, Татјана Вукадиновић, Гимназија „Светозар 
Марковић“, Нови Сад, Љиљана Марковић, Едуцентар, Београд. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу доц. др Борке Малчић, 
координаторке Педагошког центра, и дало сагласност за организацију и реализацију 
активности под називом Филмске дискусије, 12. децембра 2024. године. Учесница 
дискусије биће Ана Остојић студенткиња мастер студија Креативне индустрије на ФМК. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу доц. др Борке Малчић, 
координаторке Педагошког центра, и дало сагласност за организацију и реализацију 
трибине под називом Бенефити омладинског активизма за професионални развој 21. 
новембра 2024. године. Учесници трибине биће: Ана Јовановски, педагошкиња и 
председница омладинске организације „Тебризам“, Александра Илијин, консултаткиња у 
оквиру програма ОПЕНС-а и Ивана Новаковић програмска координаторка Националног 
удружења омладинских радника. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Одсека и дало сагласност за 
сарадњу са установом за децу и младе Дечије село „Др Милорад Павловић“ у реализацији 
пројекта Дружимо се и учимо заједно. Пројекат реализује Центар за унапређење друштва 
из Београда у сарадњи са Дечијим селом. Путем пројекта се пружа индивидуална подршка 
деци без родитељског старања која живе у дому. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Одсека и дало сагласност за 
подршку Педагошком друштву Војводине и укључивање чланова Одсека у промоцију, 
активност и организацију стручног скупа Буди део решења – Како васпитавамо емоције? 
Скуп ће се одржати 5. децембра 2024. године на Медицинском факултету у Новом Саду. 
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Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Одсека и дало сагласност за 
потписивање споразума о сарадњи са Факултетом за одгојне и образовне знаности 
Свеучилишта „Јосипа Јураја Штросмајера“ у Осијеку, Хрватска. 
 
Одсек за психологију 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Јелице Петровић и 
дало сагласност за пријаву четврте године истраживања на пројекту од значаја за развој 
научно-истраживачке делатности АПВ за пројектни циклус 2021–2024. Назив пројекта 
Стари у Војводини: чиниоци успешног старења и да да сагласност на извештај.  
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу асистенткиње Марије Воларов и 
дало сагласност да асистенткиња др Александра Ковач 20. новембра 2024. године одржи 
трибину под називом Психоонкологија.  
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Одсека и дало сагласност на 
програмски одбор међународне научне конференције Савремени трендови у психологији, 
која ће бити одржана у октобру 2025. године у саставу: доц. др Ивана Јаковљев, 
Филозофски факултет, Нови Сад, доц. др Селка Садиковић, Филозофски факултет, Нови 
Сад, доц. др Бојана Бодрожа, Филозофски факултет, Нови Сад, проф. др Ана Генц, 
Филозофски факултет, Нови Сад, проф. др Јелица Петровић, Филозофски факултет, Нови 
Сад, проф. др Бојана Динић, Филозофски факултет, Нови Сад, доц. др Милица 
Поповић, Факултет за медије и комуникације, Београд, Универзитет Сингидунум, проф. 
др Каја Дамњановић, Филозофски факултет, Београд, др Јанко Међедовић, Институт за 
криминолошка и социолошка истраживања, Београд, проф. др Дарко Хинић, Природно-
математички факултет, Универзитет у Крагујевцу, проф. др Станислава Попов, ТИМС, 
Универзитет Еducons, проф. др Татјана Крстић, Медицински факултет, Универзитет у 
Новом Саду, проф. др Јелена Опсеница Костић, Филозофски факултет, Универзитет у 
Нишу, проф. др Дражен Домијан, Филозофски факултет, Универзитет у Ријеци, Хрватска, 
др Ања Wertag, Институт за друштвене знаности, „Др Иво Пилар“, Загреб, Хрватска, 
проф. др Синиша Суботић, Филозофски факултет, Универзитет у Бања Луци, БиХ, др 
Филип Ненадић, Универзитет у Постдаму, Немачка, др Marthese Борг, Faculty of 
Information & Communication Technology, Универзитет на Малти, Малта, проф. др Ирена 
Бошковић, Erasmus University Rotterdam, Ротердам, Холандија, доц. др  Жан 
Леп, Филозофски факултет, Универзитет у Љубљани, Словенија. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Сунчице Здравковић и 
дало сагласност за ангажовање др Олге Тучине као волонтера у Лабораторији за 
експерименталну психологију. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Љиљане Михић и 
проф. др Петра Чоловића и дало сагласност да буду чланови конзорцијума који планира 
пријаву на позив Tackling diseases (Single stage – 2024) (HORIZON-HLTH-2024-DISEASE-
13). Назив пројекта је Personalized Neurocardiometabolic Therapy (PNCT)/PerNeuroCard. 
Руководилац пројекта је др Cristian Bonvicini, San Giovanni di Dio Fatebenefratelli Center 
(IRCCS) Brescia, Италија. 
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Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу доц. др Селке Садиковић и дало 
сагласност за учешће у креирању CEEPUS 2025/26. „Хуманиста“ мреже, чији је 
координатор Универзитет у Крагујевцу.  
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Сунчице Здравковић и 
дало сагласност да се код Покрајинског секретаријата за високо образовање и 
научноистраживачку делатност пријави на јавни конкурс за финансирање иновативних 
пројеката у Аутономној покрајини Војводини у 2024. години. Назив пројекта Когнитивно 
навођени роботски мерно-информациони систем (Cognitively guided robotic 
measurement and information system, а учесници на пројекту са Факултета техничких 
наука у Новом Саду биће: проф. др Платон Совиљ, проф. др Бојан Тубић, проф. др Драган 
Пејић, доц. др Ђорђе Новаковић, доц. др Немања Газивода, асистент са докторатом Бојан 
Вујичић и асистенткиња Сања Мандић. 
 
Одсек за романистику 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Одсека и дало сагласност за 
приступање мрежи одсека за француски језики књижевност земаља средње, северне и 
југоисточне Европе са циљем да се оствари боља сарадња у области наставе и науке 
(размена искустава у настави, заједнички научни пројекти, организовање научних 
скупова). 
 
Одсек за румунистику 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Иване Иванић и дало 
сагласност да зборник радова Studii románeşti în context modern: identitate şi continuitate 
Facultatea de Filosofie la 700 de ani: tradiție şi inovație în educație şi cercetare објави као 
електронско издање. Поред професорке Иванић ауторка зборника је проф. др Лудмила 
Браниште, Универзитет Александру „Јоан Куза“, Јаши, Румунија. За рецензенте се 
предлажу: проф. Ђина Аурора Некула, Универзитет „Доње Подунавље“, Галаци, 
Румунија, проф. др Вирђинија Поповић, ФФУНС, проф. др Ђорђиана Ћоботару, 
Универзитет „Доње Подунавље“, Галаци, Румунија, проф. др Лилија Тринка, Државни 
универзитет „Алеку Русо“, Балаци, Република Молдавија, проф. др Каролина Доду-Савка, 
Универзитет „Доње Подунавље“, Галаци, Румунија. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Иване Иванић и дало 
сагласност за објављивање приручника Интерактивна Румунија I (Практичне вежбе из 
румунског језика А1–А2) и Интерактивна Румунија II (Практичне вежбе из румунског 
језика А1–А2). Поред професорке Иванић ауторке приручника су:  проф. др Лудмила 
Браниште, Универзитет Александру „Јоан Куза“, Јаши, Румунија и др Арина Кирила, 
Универзитет Александру „Јоан Куза“, Јаши, Румунија. За рецензенте се предлажу: проф. 
др Марина Кап-Бун, Универзитет „Овидиус“, Констанца, Румунија, проф. др Кристина 
Дафиноју, Универзитет „Овидиус“, Констанца, Румунија, проф. др Ђорђиана Ћоботару, 
Универзитет „Доње Подунавље“, Галаци, Румунија, проф. др Лилија Тринка, Државни 
универзитет „Алеку Русо“, Балаци, Република Молдавија, доц. др Ђина Нимиђеан, 
Институт за румунски језик, Букурешт, Универзитет Александру „Јоан Куза“, Јаши, 
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Румунија и Универзитет „Македонија“, Одсек за балканске, словенске и оријенталне 
студије, Солун, Грчка. Штампање ће финансирати ауторке. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Иване Иванић и дало 
сагласност да се код Покрајинског секретаријата за високо образовање и 
научноистраживачку делатност пријави на јавни конкурс за финансирање иновативних 
пројеката у АПВ у 2024. години. Назив пројекта Развој и примена дигиталних уџбеника 
за унапређење универзитетског образовања. Учесници на пројекту биће: проф. др Ивана 
Иванић, руководитељка пројекта, проф. др Миливој Алановић, проф. др Александра 
Блатешић, проф. др Сања Маричић Месаровић, проф. др Золтан Гелер и пројектант 
информационих система и програма Зоран Милошевић. 
 
Одсек за русинистику 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Одсека и дало сагласност да 
заједно са Епархијом св. Николаја у Руском крстуру и Заводом за културу војвођанских 
Русина организује научни симпозијум Владика Дионизиј Њаради: живот и дело 
(Владика Дионизий Няради: живот и дїло). Симпозијум ће се одржати 30. новембра и 1. 
децембра 2024. године у Руском Крстуру у просторијама Завода за културу војвођанских 
Русина. ФФУНС неће имати никаквих финансијских обавеза. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Одсека и дало сагласност за 
организовање промоције књиге Јанка Рамача Єден вояк, два робства, три униформи 
дана 29. новембра 2024. године. ФФУНС неће имати никаквих финансијских обавеза. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу доц. др Ане Римар Симуновић и 
дало сагласност да проф. др Михајло Фејса, редовни професор у пензији, буде ангажован 
на пројекту Синхронија и дијахронија у русинистици – језик, књижевност, историја и 
култура који финансира Покрајински секретаријат за високо образовање и 
научноистраживачку делатност. 
 
Одсек за славистику 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу доц. др Лазара Милентијевића и 
дало сагласност да Марина Матић са Академије Српске православне цркве за уметност и 
конзервацију одржи предавање под насловом Андреј Рубљов и византијско-руске 
уметничке везе 29. новембра 2024. године у термину наставе предмета Руска књижевност 
1. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Одсека и дало сагласност за 
учешће у организовању финала НИС Олимпијаде знања из руског језика. Олимпијада се 
организује у сарадњи са Славистичким друштвом Србије уз финансијску подршку НИС-а, 
ФФУНС неће имати трошкова. Финале Олимпијаде одржаће се 25. маја 2025. године. 
 
Одсек за словакистику 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Ане Макишове и дало 
сагласност да 15. новембра 2024. године у Заводу за културу војвођанских Словака одржи 
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предавање на тему Језичка култура и регулација језика у контексту словачког језика у 
војвођанској средини (Jazyková kultúra a regulácia jazyka v kontexte slovenčiny vo 
vojvodinskom prostredí). 
 
Одсек за социјални рад 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу асистенткиње Наташе 
Милошевић и дало сагласност да стручни радник реализатор едукативних програма из 
Центра за породични смештај и усвојење Нови Сад учествује на часу практичне наставе из 
предмета Социјални рад са групом 28. новембра 2024. године. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу доц. др Вере Деспотовић и дало 
сагласност за посету установама социјалне и здравствене заштите, које у свом раду 
практикују групни рад у оквиру предмета Социјални рад са групом. Студенти ће се 
приликом посете упознати са практичном димензијом овог метода у социјалном раду. 
 
Одсек за српски језик и лингвистику 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Одсека и дало сагласност за 
реализацију следећих активности у оквиру рада Лингвистичког клуба: 

 Предавање доц. др Данке Вујаклије Па мие смо Срби свите! о призренско-
тимочким дијалектима на тлу Северне Македоније – говор Скопске Црне Горе; 

 Предавање докторанда Луке Николића: Категорија граматичког рода у српском 
језику: историјски развој и социолонгвистички оквир. 

 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Одсека и дало сагласност да се за 
главног и одговорног уредника Прилога проучавању језика уместо проф. др Исидоре 
Бјелаковић именује проф. др Милан Ајџановић и да др Мила Драгић и др Александра 
Цолић Јовановић постану чланице уредништва. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Одсека и дало сагласност да 10. 
децембра 2024. године обележи 70-годишњицу постојања. Обележавање годишњице 
обухватиће и откривање плоче посвећене академицима Милки и Павлу Ивићу, по којима 
ће бити назван факултетски амфитеатар. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Одсека и дало сагласност да др 
Бранкица Марковић, научни сарадник са Института за српски језик и лингвистику САНУ, 
16. децембра 2024. године у термину предавања из Дијалектологије српског језика 1 
одржи предавање студентима Српске филологије: српског језика и књижевности на тему 
Теренска истраживања дијалекатске лексике. 
 
Одсек за српску књижевност 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Јасмине Јокић и дало 
сагласност да 1. децембра 2024. године у оквиру рада Центра за истраживање српског 
фолклора организује предавање поводом обележавања 160 година од смрти Вука 
Караџића и 210 година Мале простонародне славеносрбске пјеснарице. 
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Одсек за хунгарологију 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Одсека и дало сагласност за 
учешће на конкурсу Завода за унапређење образовања и васпитања за одобравање 
програма сталног стручног усавршавања наставника, васпитача и стручних сарадника за 
школску 2025/26, 2026/27. и 2027/28. годину са темом Креативна клима у настави 
мађарског језика и књижевности ученика З генерације (Kreatív klíma a Z generáció 
irodalom- és nyelv(tan)tanításában). Програме реализују наставници и сарадници Одсека за 
хунагрологију Филозофског факултета. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Одсека и дало сагласност за 
промоцију књиге Давида Локера Beszédkényszer (Логореја) на мађарском језику 28. 
новембра 2024. године.  
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Одсека и дало сагласност за 
одржавање конференције-радионице: Színháztörténeti digitális háló ‒ Дигитална мрежа 
позоришне историје 28. новембра 2024. године. Наставници Oдсека за хунгарологију 
заједно са колегама са Акaдемије уметности учествују на међународном пројекту, који 
има за циљ да се на онлајн платформи изради лексикон позоришних представа у земљама 
региона. Циљ радионице је приказ и упознавање студената са методом анализе представа 
(Philther-метода, односно позоришна нет-филологија), помоћу ког се може истраживати 
међусобни утицај уметника, представа и култура. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Одсека и дало сагласност за 
свечани и књижевни програм поводом 65. годишњице постојања Одсека 12. децембра 
2024. године. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Одсека и дало сагласност за 
одржавање Лингвистичке радионице у организацији Центра за хунгаролошка 
истраживања 19. новембра и 3. децембра 2024. године. 
 
Студијски програм културологија 
Наставно-научно веће је дало сагласност на предлог наслова за израду научних и стручин 
радова и именовало ментора и чланове комисије за оцену радова у школској 2024/25. 
години 
 
Тема:  Музеји између природе и културе: од кабинета куриозитета до специјализације 

музејског садржаја  

Ментор:                  доц. др Ивана Живаљевић  

Чланови комисије: проф. др Јелена Клеут  

                       проф. др Биљана Лунгулов  

             проф. др Ђура Харди 
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Остало 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Иване Иванић и дало 
сагласност да се у оквиру обележавања Међународног дана науке и мира организује 
предавање на тему Целоживотно учење као одбрана мира. Предавање би одржала 
покрајинска заштитница грађана – омбудсманка доц. др Драгана Ћорић, 12. новембра 
2024. године. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Драгане Ћорић, 
руководитељке пројекта Правни и историјски аспекти положаја Буњеваца у 
Војводини, и дало сагласност на коначни извештај за трећу годину истраживања на 
пројекту од значаја за развој научноистраживачке делатности АП Војводине за пројектни 
циклус 2021–2024. године,  
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Канцеларије за међународну 
сарадњу и дало сагласност да се 21. новембра 2024. године у организацији Европске куће  
(бивши ЕУ-инфо поинт) одржи презентација стипендија за студенте.  
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Бојане Ковачевић 
Петровић, управнице ЦИБАМ-а, и дало сагласност да ЦИБАМ организује предавање 
лекторке Сузане Виларћао Фрагеиро на тему Галиција: на зеленим обронцима келтске 
цивилизације (Galicia: en los confines de los verdes castros). Предавање ће бити на 
шпанском језику и отворено је за све заинтересоване. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Гордане Лалић-
Крстин, проф. др Смиљане Милинков и доц. др Горана Рујевића и дало сагласност да 
се у периоду од новембра 2024. године до краја маја 2025. године организује серија 
предавања и трибина под називом FfemiVox, намењених студентима и студенткињама 
свих студијских група и нивоа студија, као и заинтересованом наставном и ненаставном 
особљу и широј јавности (прилог). 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу др Томислава Букатаревића, 
Институт Кинг Сеђонг, и дало сагласност за одржавање бесплатне радионице корејске 
козметике 22. и 23. новембра 2024. године. ФФУНС неће имати финансијских обавеза. 
 
18. Одсуства 
 
Одсек за историју 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Бориса Стојковског за 
плаћено одсуство у периоду од 21. новембра до 5. децембра 2024. године ради 
истраживања у Будимпешти, Мађарска, за потребе пројекта Министарства културе 
Бранковићи од Косова до Војводине. 
 
Одсек за медијске студије 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Јелене Клеут за плаћено 
одсуство у периоду од 6. до 15. јануара 2025. године ради одласка на Факултет 
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друштвених наука у Љубљани, Словенија, где ће у периоду од 7. до 14. јануара 2025. 
године одржати предавање као гостујућа професорка на предмету Јавна сфера и моћ. 
Обавезе на Факултету преузеће проф. др Смиљана Милинков и асистенткиња мср Сања 
Кљаић.  
 
Одсек за српски језик и лингвистику 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Душанке Вујовић за 
неплаћено одсуство у периоду од 1. марта 2025. године до 28. фебруара 2026. године ради 
боравка на Ханкук Универзитету у Јужној Кореји. Обавезе на Факултету ће преузети 
проф. др Јасмина Дражић и асистенткиња Марина Шафер. 
 
Одсек за српску књижевност 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Иване Живанчевић-
Секеруш за плаћено одсуство у периоду од 6. до 18. новембра 2024. године ради 
студијског боравка у Пекингу, Кина. Током одсуства обавезе ће преузети проф. др Жељко 
Милановић. 
 
Одсек за филозофију 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу доц. др Горана Рујевића за 
плаћено одсуство у периоду од 6. до 13. децембра 2024. године ради одласка на 
Филозофски факултет у Сплиту у оквиру програма мобилности CEEPUS. 
 
19. Ангажовања наставника на другим факултетима у школској 2024/25. години до 1/3 
радног времена 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Учитељског факултета у 
Београду и дало сагласност за ангажовање проф. др Вирђиније Поповић за реализацију 
наставе и испита из предмета Румунски језик и Румунска култура у европском 
контексту. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу лектора странца за шпански 
језик Моисеса Морена и дало сагласност за ангажовање на Институту Сервантес у 
Београду. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу лектора странца за шпански 
језик Хуана Франсиска Гарсије Руиса и дало сагласност за ангажовање на Институту 
Сервантес у Београду. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Факултета политичких наука у 
Београду и дало сагласност за ангажовање проф. др Дејана Пралице за реализацију 
наставе из наставних предмета Медијски систем Србије у зимском семестру и Радио 
новинарство у летњем семестру. 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Медицинског факултета у 
Новом Саду и дало сагласност за ангажовање проф. др Биљане Лунгулов за реализацију 
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наставе на предмету Увод у педагогију на ОАС Медицинске рехабилитације у зимском 
семестру и за реализацију наставе из предмета Дидактика на ОАС Здравствене неге у 
летњем семестру, проф. др Душана Маринковића за реализацију наставе из предмета 
Медицинска социологија на Интегрисаним академским студијама медицине на српском и 
енглеском језику у летњем семестру и за реализацију наставе из предмета Медицинска 
социологија на ОАС Здравствене неге у летњем семестру, проф. др Снежане Вукадиновић 
за реализацију наставе из предмета Класични језици у медицинској терминологији на 
Интегрисаним академским студијама медицине у летњем семестру.  
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Медицинског факултета у 
Новом Саду и дало сагласност за ангажовање проф. др Диане Продановић Станкић за 
реализацију наставе из предмета Енглески језик 1 на Интегрисаним академским студијама 
медицине и Интегрисаним академским студијама денталне медицине у зимском и летњем 
семестру и у зимском семестру на Струковним студијама Радиолошке технологије, као и 
за реализацију наставе из предмета Енглески језик 2 у зимском и летњем семестру на 
ОАС Здравствене неге и у летњем семестру на Струковним студијама Радиолошке 
технологије, проф. др Маје Марковић за реализацију наставе из предмета Енглески језик у 
зимском и летњем семестру на ОАС Медицинске рехабилитације, МАС Здравствене неге, 
МАС Медицинске рехабилитације, МАС Специјалне едукације и рехабилитације, као и 
предмета Енглески језик 1 у зимском и летњем семестру на ОАС Здравствене неге.  
 
20. Ангажовања наставника са других факултета у школској 2024/25. години до 1/3 
радног времена 
 
Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Бориславе Ераковић 
координаторке студијског програма МАС Конференцијско, стручно и аудиовизуелно 
превођење и дало сагласност за ангажовање проф. др Драгутина Аврамовића на предмету 
Увод у стручну област: право у зимском семестру и проф. др Маје Станивуковић на 
предмету Увод у европски правни систем и институције у летњем семестру.  
 
21. Изјашњење о тексту предлога става Већа о току избора за Студентски парламент 
ФФУНС 
 
 а. Предлог декана Филозофског факултета  
 
 b. Предлог проф. др Јелене Клеут  
 
Проф. др Јелена Клеут је повукла предлог који је раније достављен члановима Наставно-
научног већа, те се о томе Наставно-научно веће није ни изјашњавало. Усвојен је предлог 
декана проф. др Миливоја Алановића. 
  
Председница Студентског парламента Оливера Његован је рекла о студентским изборима 
следеће: „Поштовани декану, продекани, секретару, професорице и професори, 
захваљујем вам се на датој речи. На самом почетку морам да пренесем извињење студента 
продекана Немање Вујића и преосталих студената чланова Наставно-научног већа који су 
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позвани на ову седницу, а из оправданих разлога нису у прилици да јој присуствују, јер се 
због раније испланираног пута налазе ван државе, а померање није било могуће. Стога ћу 
вам се обратити ја као председник Студентског парламента у име свих нас чланова НН 
већа из реда студената.  
 
Прво желимо да кажемо да Научно-наставно веће нема ни по ком основу, акту или закону 
право да расправља  или се изјашњава о другом органу Филозофског факултета, односно 
раду и изборима за Студентски парламент. Научно наставно веће није надзорни орган 
Студентског парламента, већ су обоје као органи Факултета у равноправним улогама. 
Студентски парламент у свом раду не расправља и не изјашњава се о поступцима и раду 
Научно-наставног већа или Савета Факултета као ни о једном другом органу Факултета.  
Пошто је ова изјава већ стављена на дневни ред, желимо да кажемо да смо са изјавом коју 
је Деканат приложио у великој мери и сагласни, а то је да изражавамо жаљење због 
насталих непријатности и опште атмосфере која је пропратила тај процес. Такође се 
надамо да се у будућности такве ствари неће дешавати и да нећемо као институција 
дозволити овакво понашање и овакве поступке, већ да ћемо се окренути академском 
понашању. 
 
Знамо, да ви као Деканат нисте одговорни јер сте ступили на дужност 1. октобра ове 
године, али такође подсећамо да је Деканат Филозофског факултета требао да обезбеди 
услове да се изборни процес спроведе до краја, а не да се огради од процеса и не жели да 
учествује. Резултат тог ограђивања је било више блокада самих избора, насиље, ломљење 
изборних кутија, прскања студената мастилом, уништавањем њихове имовине, медијским 
линчом, етикетирањем и остало. А све ово поменуто Изборна комисија и Савез студената 
као организација нису урадили сами себи. Тако да, ако причамо о насиљу, будимо 
прецизни, ко је на разне методе поступајући као „герила“, а инструисан појединим 
професорима нашег факултета, спроводио насиље и блокирао у више наврата изборни 
процес. Наравно, одговор је студенти који су организовани као неформална група СТАВ.  
 

Са изјавом коју је поднела професор Јелена Клеут ми се у потпуности не слажемо. Хтела 
бих да аргументујем ову изјаву кроз неколико ставки:  

1) Ако сматрате да има било каквих пропуста како у организационом и у 
процедуралном смислу, имате надлежне органе за то па њима упутите жалбу. Нпр., 
када је било пропуста у раду Изборне комисије у претходном изборном циклусу, 
Просветна инспекција је поништила тај изборни процес и кренули смо у изборне 
радње испочетка.  
 

2)  Ми нисмо учествовали у креирању нити у усвајању Закона о студентском 
организовању који прописује одређена правила и ставке за спровођење избора за 
Студентски парламент, тако да вам за та изборна правила нисмо ми адреса, већ 
радна тела Министарства просвете, која су се тиме и бавила, као и Народна 
Скупштина Републике Србије, која је тај закон и усвојила. Законом је остављена 
могућност да ближе одредимо правила и одредбе самог поступка.  
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Поучени претходним изборним циклусом за Студентски парламент, којим смо 
доказали оправдане сумње да је било фалсификата потписа који су неопходни да 
бисте били кандидат у изборном процесу уколико сте неформална група. Као 
епилог те ситуације јесте чињеница да су две студенктиње у полицијској станици у 
Новом Саду дале изјаве, доказе и комплетно признање да су учествовале у томе, те 
је тиме покренут кривични поступак против одређених лица, студената нашег 
факултета за фалсификовање, и тај поступак је у току и о томе ће се изјаснити 
надлежни органи. Тим поступком била је бачена сумња и љага на рад Изборне 
комисије. С тим у вези, Изборна комисија је ближе одредила правила за 
кандидатуру којом је само хтела да предупреди овакве ситуације и да отклони ту 
могућност фалсификовања тако што ће се сваки студент изјаснити и потписати 
изјаву подршке пред Изборном комисијом. Подсећамо да је Изборна комисија 
понудила Неформалној групи продужетак времена за прикупљање тих потписа 
уколико им је потребно. Неформална група је то одбила. 
 

3) Такође сматрамо да у овој вашој изјави нема нимало објективности јер знамо да сте 
врло субјективни када тражите изјашњење о овој ситуацији, из најмање два 
разлога, прво јер су припадници СТАВ-а у већој мери ваши стгуденти, а друго јер 
ви их организујете, контролишете, подржавате и усмеравате.“ 

Након што је председница Студентског парламента завршила излагање, проф. др Миливој 
Алановић се извинио проф. др Јелени Клеут због непримерене реакције коју је имао на 
почетку седнице током расправе о избору члана Савета ФФУНС. 
 
22. Предлог за доделу звања професор емеритус 
 
Одсек за српски језик и лингвистику 
 
Проф. др Владимир Гвозден и самостални стручно-технички сарадник за остале 
делатности Немања Васић су присутнима објаснили положај и правни статус емеритуса. 
Наглашено је да их бира УНС на образложени предлог Факултета. Проф. др Владимир 
Гвозден је рекао да само ми имамо емеритусе, док их други Факултети немају. Такође, 
Немања Васић је нагласио присутнима да се емеритуси плаћају из сопствених средстава 
Факултета за разлику од професора у редовном радном односу који се плаћају из буџета. 
 
Наставно-научно веће је једногласно подржало предлог Одсека да се проф. др Јасмина 
Грковић-Мејџор изабере у звање професора емеритуса. 
 
23. Разно 
         
Наставно-научно веће је једногласно прихватило извештај проф. др Смиљане Милинков и 
доц. др Бојане Бодрожа о реализованим активностима у оквиру програма Безбедност и 
поверење: континуирано информисање студената о појави сексуалног узнемиравања и 
уцењивања и праћење ефеката примене мера заштите и превенције. 
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Записник саставили:     Декан Филозофског факултета 
Мирјана Галоња, с.р.              Проф. др Миливој Алановић, с. р. 
Немања Васић, с.р. 
        
        


